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Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

 

Zápis z 2. zasedání 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec konané dne 12. 6. 2017 v 17:00hod. 

jednací sál budovy, Městský úřad Heřmanův Městec, Havlíčkova 801 

 
Přítomni: Josef Kozel, Otakar Volejník, Jan Bareš, Pavel Čejka, Ing. Zbyněk Čermák, Mgr. Vratislav Dočkal, Ivan 

Dramlitsch, M.A., František Dvořák, MBA, Ing. Aleš Jiroutek, Petr Kotora, MBA, Jiří Pošík, Michal Pošík, 
Jan Řehák, Ing. Zdenka Sedláčková, Ing. Jaroslav Ulrich, Mgr. Marek Výborný  

Omluveni: Mgr. Eva Bočková, Mgr. Petr Kuneš, Mgr. Alena Stránská  

Ověřovatelé: Mgr. Vratislav Dočkal, František Dvořák, MBA 

Zapsal:  Ing. Ivana Jankovská, tajemník  

Přizváni:    

 

Text zahájení: 

Pan starosta přivítal přítomné, omluvil z jednání Mgr. Bočkovou a Mgr. Stránskou, které jsou z pracovních důvodů mimo 
město a Mgr. Kuneše, který je na dovolené, dále omluvil p. Dvořáka, MBA, který by se měl dostavit v průběhu jednání. 
Konstatoval, že počet zastupitelů je zatím 17 a zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

 

Schválený program: 
 

Bod Věc 

1. Zahájení, určení zapisovatele, volba ověřovatelů, schválení programu 

2. Kontrola usnesení 

3. Zpráva o činnosti Rady města 

4. Zpráva o činnosti Finančního výboru 

5. Zpráva o činnosti Kontrolního výboru 

6. Zpráva o činnosti Osadního výboru pro Konopáč 

7. Zpráva o činnosti Osadního výboru pro Chotěnice a Radlín 

8. Zpráva o činnosti Městské policie 

9. Obecně závazná vyhláška - školský obvod MŠ 

10. Pozemky - bezplatný převod 

11. Odprodej části pozemku p.č. 1173/145 

11.1 Odprodej části pozemku p.č. 195 

11.2 Odprodej části pozemku 2185/3 

12. Pozemky - směna p. Růžička 

13. Pozemky odkup - objekt Pektina, Čáslavská 210 

14. Program regenerace městské památkové zóny 

15. Hospodaření města 2016 - závěrečný účet 
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Bod Věc 

16. Hospodaření města 2017 - k 31.3.2017 

17. Rozpočtové opatření ZM/2017/02 

18. Diskuze 

19. Závěr 

 
K jednotlivým bodům programu: 

1.  Zahájení, určení zapisovatele, volba ověřovatelů, schválení programu 

Předkladatel: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta v souladu s Jednacím řádem Zastupitelstva města Heřmanův Městec určil zapisovatelku zápisu Ing. 
Ivanu Jankovskou, tajemnici MěÚ. Dále navrhl ověřovatele zápisu Mgr. Vratislava Dočkala a Františka Dvořáka, MBA. 
Zastupitelé tento návrh schválili. 
 
Dále přednesl informaci o zápisu z minulého jednání Zastupitelstva města, které proběhlo dne 13.3.2017. Jeho 
ověřovateli byli pan Pavel Čejka a Ing. Zbyněk Čermák. Zápis byl řádně ověřen a nebyly proti němu vzneseny žádné 
námitky. Zápis z tohoto jednání byl v termínu vyvěšen na fyzické a elektronické úřední desce městského úřadu a 
zároveň je umístěn v archivu na webových stránkách města.   
 
Následně pan starosta seznámil přítomné s navrženým programem jednání zastupitelstva. Nikdo ze zastupitelů 
neprojevil zájem o doplnění programu jednání. Navržený program jednání byl zastupiteli jednomyslně schválen. 

Usnesení č. Z/2017/022 

Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

že zapisovatelem jednání byla určena: Ing. Ivana Jankovská 

I I .   s c h v a l u j e  

ověřovatele zápisu: Mgr. Vratislava Dočkala, Františka Dvořáka, MBA 

Přijato, pro: 17, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

2.  Kontrola usnesení 

Předkladatel: Ing. Ivana Jankovská, tajemník 
 
Byl předložen přehled usnesení Zastupitelstva města, jejichž termín splnění byl v intervalu od 13.3.2017 do 
12.6.2017, pan starosta sdělil, že všechna byla splněna v termínu. Stručně zopakoval všechna usnesení a jejich 
způsob splnění, zastupitelé ve svých podkladech k jednání dostali podrobné znění. 

Usnesení č. Z/2017/023 

Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

předkládanou kontrolu usnesení a její plnění 
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3.  Zpráva o činnosti Rady města 

Předkladatel: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta informoval o činnosti Rady města Heřmanův Městec, a to za období od 23.2.2017 do 31.5.2017. Doplnil, 
že zápisy z jednání Rady města včetně přijatých usnesení jsou zveřejňovány v předepsaných termínech na úřední 
desce elektronické a fyzické. Zároveň jsou archivovány na webových stránkách města. Usnesení jsou rovněž 
zveřejňována v měsíčníku Leknín. 
 
Rada města zasedala v období od 23.2.2017 do 31.5.2017 celkem 6x. Na dvou jednáních byla účast radních 100 %, v 
ostatních případech chyběl vždy maximálně jeden, 16.5. pak dva členové rady - vždy řádně omluveni. 
 
Na jednání Rady města Heřmanův Městec dne 26.4.2017 byl pozván velitel Městské policie Heřmanův Městec pan 
Roman Charvát, který podal zprávu o činnosti policie od posledního zasedání Zastupitelstva města Heřmanův Městec 
a také městský architekt Ing. arch. Ondřej Teplý. 
 
Pan starosta dále informoval přítomné o tom, že rada města na 2. pololetí roku 2017 bude schvalovat harmonogram 
zasedání včetně harmonogramu jednání Zastupitelstva města Heřmanův Městec na svém jednání 27. června 2017. 
 
Na zprávu o činnosti reagoval dotazem Mgr. Výborný: V jaké fázi je studie přestavby budovy bývalého městského 
úřadu č.p. 4, s tím, že kapacita ZŠ je nedostatečná a již delší dobu Komise pro výchovu a vzdělávání upozorňuje na 
tento stav. Pan starosta odpověděl, že probíhají jednání s architektem, v květnu proběhlo jednání za účasti ředitele 
základní školy Mgr. Mráze a byly specifikovány parametry pro budoucí studii, dne 13.6. 2017 jede na jednání o 
dotačních možnostech. V rozpočtu města, který zastupitelstvo odsouhlasilo, je vyčleněna na rok 2017 částka na 
projektovou dokumentaci. Po jejím zpracování a prověření dotačních možností se určí další postupy s ohledem na 
rozpočet pro rok 2018. 
 
V průběhu tohoto bodu programu se dostavil p. Dvořák, MBA a počet zastupitelů stoupl na 18. 

Usnesení č. Z/2017/024 

Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

zprávu o činnosti Rady města za období 23.2.2017 - 31.5.2017. 

 

4.  Zpráva o činnosti Finančního výboru 

Předkladatel: Petr Kotora, MBA 
 
Předseda Finančního výboru Zastupitelstva města Heřmanův Městec, p. Kotora, MBA, přednesl zprávu o činnosti 
výboru od 13.3.2017, výbor se zabýval rozdělením výsledků hospodaření příspěvkových organizací do povinně 
zřizovaných fondů, souhlasil s názorem, že je vhodné ponechat toto na rozhodnutí ředitelů. Dále byl seznámen se 
závěrečným účtem města za rok 2016 a zprávou o přezkoumání hospodaření města, na některá jednání byl  
přítomen Ing. Vítek, vedoucí  Finančního odboru. Konstatoval, že příjmy za 1. čtvrtletí 2017 jsou na úrovni 26 % 
plánovaných příjmů a výdaje na úrovni 15 %, což svědčí o dobře nastaveném rozpočtu. Dále Finanční výbor seznámil 
s návrhem rozpočtového opatření, které je na programu dnešního jednání, konstatoval, že se jedná jen o procesní 
změny (přijaté dotace), upozornil na novelu zákona č. 250/2000 Sb. o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů 
(zveřejnění rozpočtů a střednědobých výhledů příspěvkových organizací). Sdělil, že kontroly probíhají podle plánu. 

Usnesení č. Z/2017/025 

Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

zprávu o činnosti FV ZM Heřmanův Městec za období  od 13.3.2017 do 30.5.2017 
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5.  Zpráva o činnosti Kontrolního výboru 

Předkladatel: Ing. Zdenka Sedláčková 
 
Zprávu o činnosti Kontrolního výboru Zastupitelstva města Heřmanův Městec za období od 28.2.2017 do 30.5.2017 
přednesla jeho předsedkyně Ing. Sedláčková, která konstatovala, že proběhly kontroly podle plánu - tj.  kontrola 
plnění usnesení a kontrola vyřizování stížností, podnětů a připomínek včetně schránky důvěry. Rovněž proběhla 
kontrola přípravy a plnění obecně závazných vyhlášek č. 5/2016 a č. 6/2016. Členové výboru byli účastni otevírání 
obálek a výběrových řízení na veřejné zakázky města. 

Usnesení č. Z/2017/026 

Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

předloženou zprávu o činnosti KV ZM za období od 28.2.2017 do 30.5.2017.  

 

 

6.  Zpráva o činnosti Osadního výboru pro Konopáč 

Předkladatel: Mgr. Alena Novotná, předsedkyně osadního výboru pro Konopáč 
 
Zprávu o činnosti Osadního výboru pro Konopáč za období od 13.3.2017 do 30.5.2017 přednesla jeho předsedkyně 
Mgr. Novotná. Osadní výbor projednával dokončení multifunkčního hřiště v Konopáči a možnosti uložení herních 
pomůcek, pořízení přenosného WC a personální obsazení funkce správce hřiště. Zahájení provozu hřiště bude v 
rámci Dnů pro rodinu akcí Hry pro Eriku. 

Usnesení č. Z/2017/027 

Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

Zprávu o činnosti OV pro Konopáč za období od 13. 3. 2017 do 30. 5. 2017 

 

7.  Zpráva o činnosti Osadního výboru pro Chotěnice a Radlín 

Předkladatel: Lucie Aišmanová, předsedkyně osadního výboru pro Chotěnice a Radlín 
 
Paní předsedkyně Osadního výboru pro Chotěnice a Radlín Zastupitelstva města Heřmanův Městec, Lucie 
Aišmanová, přednesla zprávu o činnosti výboru za období od 27.2.2017 do 30.5.2017. Výbor projednával projekt 
nadstavby Obecního domu, rekonstrukci elektroinstalace Obecního domu a ve spolupráci s architektem umístění 
pomníku vedle Obecního domu a umístění dětského hřiště. Rovněž pořádal jarmark v rámci akce Dny pro rodinu. 
Paní předsedkyně vyslovila poděkování za realizaci rekonstrukce chodníku v Chotěnicích, který zvýšil bezpečnost 
chodců a za posekání trávy v třešňovce. 

Usnesení č. Z/2017/028 

Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 
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I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

zprávu o činnosti OV pro Chotěnice a Radlín za období od 27.2.2017 do 30.5.2017 

 

8.  Zpráva o činnosti Městské policie 

Předkladatel: Roman Charvát, velitel Městské policie HM 
 
Velitel Městské policie Heřmanův Městec, p. Roman Charvát, přednesl zprávu o činnosti Městské policie za období 
od 1.3.2017 do 30.5.2017. Strážníci se soustředili na vytlačení občanů pod vlivem alkoholu z centra města, 
dodržování vyhlášky o pohybu psů, na nepovolený podomní prodej, byli přivoláni k použitým injekčním stříkačkám, 
na úseku dopravy na parkování na stáních pro invalidy, na přechodech a na zelených plochách, na řidiče bez 
oprávnění a vozidla bez STK. Kontrolovali řidiče s důrazem na alkohol, úspěšně zasahovali u pokusu o sebevraždu a 
asistovali složkám IZS. Připravili besedu na Základní škole praktické na téma bezpečnost provozu u chodců a cyklistů 
s dopravním testem a praktickou ukázkou na dopravním hřišti. Rovněž se účastnili ukázky zásahu IZS v Bažantnici, 
akce Poupata, festivalu Halapaš. Strážníci používají osobní vozidlo a kola. V plánu je kontrola střech na školách, kde 
bylo zjištěno, že se tam pohybuje mládež a kouří tam. 
 
Ing. Aleš Jiroutek vznesl dotaz na parkování návěsů v ulici Jiráskova a Sokolská, pan velitel odpověděl, že byla uložena 
bloková pokuta a je v řešení zákaz stání. 
 
Mgr. Marek Výborný vyslovil poděkování za kontrolu parkování na stáních pro invalidy, doporučil strážníkům nosit na 
cyklohlídkách přilby a zeptal se, kdy se začne měřit dodržování rychlosti v obci. Pan velitel odpověděl, že je v jednání 
pořízení radarů, a to buď formou pronájmu nebo nákupu. Pronájem radaru za poplatek a nákup je finančně 
porovnatelný, ale při pronájmu je poplatek včetně servisu. Pan starosta konstatoval, že se s rozhodnutím čekalo z 
důvodu nevyjasněné legislativy (navrhovaná novela zákona o MP brala MP právo měřit rychlost - ale v minulých 
dnech nebyl tento návrh schválen, podstatná je i novela přestupkového zákona) a rovněž se čekalo na povolení 
Policie ČR. 

Usnesení č. Z/2017/029 

Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

zprávu o činnosti Městské policie Heřmanův Městec za období od 1.3.2017 do 30.5.2017 

 

9.  Obecně závazná vyhláška - školský obvod MŠ 

Předkladatel: Otakar Volejník, místostarosta 
 
Pan místostarosta předložil ke schválení Obecně závaznou vyhlášku města Heřmanův Městec č. 3/2017, kterou se 
stanoví školské obvody mateřských škol, a to na základě ustanovení novely školského zákona. Obce, na jejichž území 
se nachází více než jedna mateřská či základní škola, mají za povinnost vyhlásit školské obvody, v našem případě se 
tak jedná pouze o mateřské školy.  Zákon připouští vyhlásit společný obvod pro obě školky, praxe v našem městě 
odpovídá tomuto řešení a je tak i připravena nová vyhláška. Návrh byl konzultován s odborem veřejné správy a 
dozoru ministerstva vnitra. 

Usnesení č. Z/2017/030 

Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I .   v y d á v á  

Obecně závaznou vyhlášku č. 3/2017, o stanovení školských obvodů mateřských škol zřizovaných městem 
Heřmanův Městec 
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Přijato, pro: 18, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

10.  Pozemky - bezplatný převod 

Předkladatel: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta uvedl návrh zástupců obce Církve československé husitské v Heřmanově Městci, kteří nabídli městu dar 
- část pozemku podél Husova sboru z pozemku p.č. 23/4 v ulici Zahradní. Důvodem je obnova povrchu chodníku, 
kterou město plánuje v této lokalitě, ale pouze na svých pozemcích a chodník podél kostela v ploše cca 46 m2 vede 
po pozemcích církve. Návrh smlouvy byl v rámci podkladů jednání zaslán všem zastupitelům a v obecném tvaru je 
odsouhlasen právníkem. Církev navrhuje o poplatky za vklad a geometrický plán se rozdělit rovným dílem s obcí. 
Rada města bezplatný převod doporučila. 

Usnesení č. Z/2017/031 

Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

bezplatný převod části pozemku p.č. 23/4 do vlastnictví města 

I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucí Správy majetku 

1.1.  zajistit vypracování geometrického plánu rozdělení pozemku 

Termín: 31.8.2017 

1.2.  zajistit podpis smlouvy o bezúplatném převodu pozemku 

Termín: 30.9.2017 

Přijato, pro: 18, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

11.  Odprodej části pozemku p.č. 1173/145 

Předkladatel: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta uvedl žádost pana Petra Kábeleho o odkoupení části pozemku 1173/145 v k.ú. Heřmanův Městec. Jedná 
se o část pozemku v lokalitě Pod Nádražím, za svým řadovým domem, kde by si chtěl vysadit ovocné stromy.  Dle 
územního plánu se jedná o pozemek určený k individuálnímu bydlení v rodinných domech a odprodejem části 
pozemku by bylo omezeno jeho další využití.  Rada města odprodej nedoporučila. 

Usnesení č. Z/2017/032 

Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

neodprodat část pozemku parcelní číslo 1173/145 panu Petru Kábelemu 

I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucí Správy majetku 

1.1.  zajistit informování pana Kábeleho 

Termín: 30.6.2017 

Přijato, pro: 18, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 
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11.1  Odprodej části pozemku p.č. 195 

Předkladatel: Josef Kozel, starosta 
 
Další žádost o odprodej pozemku opět předložil pan starosta. Manželé Blanka a Josef Vrbovi požádali o odkup části 
pozemku parcelní číslo 195 v k.ú. Heřmanův Městec o výměře 30 m2, na které by si chtěli postavit garáž. Jedná se o 
pozemek za bytovkami v ulicích Sokolská a Jiráskova vedle stávajících garáží.  Dle platného územního plánu je tento 
pozemek určen k hromadnému bydlení v bytových domech. Vzhledem k neexistující příjezdové komunikaci ke 
stávajícím garážím a k nevhodnosti rozšiřování garáží v této lokalitě Rada města Heřmanův Městec odprodej 
nedoporučila. 

Usnesení č. Z/2017/033 

Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

neodprodat části pozemku parcelní číslo 195 o výměře 30 m2 v k.ú. Heřmanův Městec manželům Blance a 
Josefu Vrbovým 

I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucí Správy majetku 

1.1.  zajistit informování manželů Vrbových 

Termín: 30.6.2017 

Přijato, pro: 18, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

11.2  Odprodej části pozemku 2185/3 

Předkladatel: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta předložil opakovanou žádost Ing. Stanislava Jeřábka o odprodej části pozemku parcelní číslo 2185/3  
v k.ú. Heřmanův Městec o výměře 53 m2. Na pozemku města se nachází studna a odprodáním této části pozemku by 
byl značně ztížen přístup ke studni. Studna bude využívána technickou skupinou (kropení komunikací, zalévání 
zeleně apod.) Rada města odprodej opakovaně nedoporučila. Prostranství v územním plánu vedeno jako veřejné, je 
na něm zdroj vody a není vhodné k odprodeji. 
 
Mgr. Výborný se dotázal za všechny zastupitele KDU-ČSL, proč Rada města Heřmanův Městec nepřehodnotila svoje 
stanovisko, pan starosta se odvolal na stanovisko odboru Správy majetku Města Heřmanův Městec a Komise 
koncepce a rozvoje města. Pan Jožák vedoucí odboru Správy majetku sdělil, že se čeká na povolení el. přípojky pro 
čerpadlo do citované studny. 
  
Ing. Bulíček (předseda Komise koncepce a rozvoje města) informoval, že komise pozvala na své jednání Ing. Jeřábka, 
a pak bude dávat nové stanovisko. 
 
Mgr. Výborný navrhl nové znění usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje odprodat část pozemku parcelní číslo 
2185/3 o výměře 53 m2 v k.ú. Heřmanův Městec panu Ing. Stanislavu Jeřábkovi, ******** ***, ******** ****** 
*****. Hlasováno o tomto usnesení: PRO: Ing. Jiroutek, Mgr. Mráz, Mgr. Výborný, Ing. Sedláčková, Mgr. Dočkal, Ing. 
Čermák, p. Bareš. PROTI: p. Kozel, p. Volejník, Kotora, MBA, Dvořák, MBA, p. Jiří Pošík, p. Michal Pošík, Ing. Ulrich,  
p. Čejka, PharmDr. Machová. ZDRŽEL: Dramlitsch, M.A., p. Řehák. Návrh usnesení nebyl přijat.  
 
Hlasováno o původním návrhu usnesení: PRO: p. Kozel, p. Volejník, Kotora, MBA, Dvořák, MBA, p. Jiří Pošík,  
p. Michal Pošík, Ing. Ulrich, p. Čejka, PharmDr. Machová. PROTI: Ing. Jiroutek, Mgr. Mráz, Mgr. Výborný,  
Ing. Sedláčková, Mgr. Dočkal, Ing. Čermák, p. Bareš.  ZDRŽEL: Dramlitsch, M.A., p. Řehák. 

Usnesení č. Z/2017/034 
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Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

neodprodat část pozemku parcelní číslo 2185/3 o výměře 53 m2 v k.ú. Heřmanův Městec panu Ing. Stanislavu 
Jeřábkovi 

I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucí Správy majetku 

1.1.  zajistit informování žadatele p. Jeřábka 

Termín: 30.6.2017 

Nepřijato, pro: 9, proti: 7, zdržel se: 2, mimo místnost: 0 

 

12.  Pozemky - směna p. Růžička 

Předkladatel: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta předložil návrh směny pozemku u rybníka Herout. Část rybníka zasahuje na pozemek parcelní číslo 
381/1 v k.ú. Kostelec u Heřmanova Městce, který vlastní manželé Růžičkovi. Vlastní také pozemek parcelní číslo 2312 
o výměře 76 m2 v k.ú. Heřmanův Městec. Manželé Růžičkovi souhlasili se směnou těchto pozemků za část pozemku 
parcelní číslo 820 v k.ú. Načešice o výměře 3019 m2. Vypracování geometrického plánu a kolek na vklad do katastru 
nemovitostí uhradí Město Heřmanův Městec. 
Cílem je zarovnání pozemku u rybníka Herout a výměna jednoho zapomenutého pozemku v centru města, Rada 
města Heřmanův Městec směnu doporučila. 

Usnesení č. Z/2017/035 

Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

směnu části pozemku parcelní číslo 820 v k.ú. Načešice v majetku Města Heřmanův Městec za pozemky 
parcelní číslo 2312 v k.ú. Heřmanův Městec a část pozemku parcelní číslo 381/1 v k.ú. Kostelec u Heřmanova 
Městce v majetku manželů Jany a Václava Růžičkových 

I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucí Správy majetku 

1.1.  zajistit podepsání smlouvy s man. Růžičkovými 

Termín: 7.7.2017 

Přijato, pro: 18, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

 

13.  Pozemky odkup - objekt Pektina, Čáslavská 210 

Předkladatel: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta představil nabídku pana Vojtěcha Chotovinského k přednostnímu prodeji městu objektu bývalé Pektiny 
(ul. Čáslavská 210). Jeho nabídka zní na možný odkup za částku okolo 10 mil. Kč (při oficiálním odhadu 25 mil. Kč, 
resp. 18 mil. Kč). Dne 15.3.2017 došlo k osobní prohlídce všech prostor a nabízených pozemků za účasti starosty 
města Josefa Kozla, vedoucího odboru Správy majetku Miloše Jožáka a pana Vojtěcha Chotovinského, paní Lenky 
Sixtové (jeho oficiální zástupkyně na základě plné moci) a zaměstnanců pana Chotovinského. S výjimkou nájemních 
bytů měli možnost projít kompletní objekt a seznámit se s jeho aktuálním stavem. Dne 27.3.2017 absolvoval osobní 
prohlídku rovněž městský architekt Ing. arch. Ondřej Teplý, který připravil písemné stanovisko včetně možných 
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finančních rámců případných nákladů (cca 60 mil. Kč). Komise koncepce a rozvoje města i Rada města Heřmanův 
Městec odkup nedoporučili. 

Usnesení č. Z/2017/036 

Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

neodkoupit objekt ,,Pektina" Čáslavská 210 od pana Vojtěcha Chotovinského 

I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucí Správy majetku 

1.1.  zajistit informování pana Chotovinského 

Termín: 7.7.2017 

Přijato, pro: 18, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

 

14.  Program regenerace městské památkové zóny 

Předkladatel: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta představil Program regenerace městské památkové zóny, kdy Město Heřmanův Městec obdrží v rámci 
Programu regenerace městských památkových rezervací a městských památkových zón finanční podporu od 
Ministerstva kultury na obnovu nemovitých památek na území městské památkové zóny. Poskytnutí příspěvku 
fyzickým nebo právnickým osobám (netýká se akcí realizovaných přímo Městem Heřmanův Městec) musí být 
schváleno Zastupitelstvem města a výpis z usnesení je jednou z požadovaných příloh pro podání žádosti o dotaci. 
Podle rozpisu podpory by měla její výše činit 400 tis. Kč a Město Heřmanův Městec ji přerozdělí mezi akce zařazené 
do Anketního dotazníku programu regenerace na rok 2017, tj. mezi tyto akce: 
- Zvonice v areálu kostela Zvěstování Panny Marie - oprava fasády a nátěr šindelové krytiny (vlastník Město 
Heřmanův Městec) 
- Hájovna č.p. 338 v areálu zámku - výměna střešní krytiny (vlastník ***** ********) 
- Bývalý mlýn č.p. 145 - oprava střechy (vlastníci **** * ***** **********) 
- Kostel Zvěstování Panny Marie - oprava fasády a restaurování kamenných prvků (vlastník Římskokatolická farnost - 
děkanství Heřmanův Městec) 
 
Vzhledem k tomu, že vlastníci mlýna č.p. 145 a kostela Zvěstování Panny Marie nebudou z finančních důvodů v 
letošním roce akce realizovat, jedná se o schválení příspěvku p. ********* na výměnu střešní krytiny na hájovně č.p. 
338, kde rozpočet akce činí 348.422 Kč s DPH z toho uznatelné náklady 286.682,35 Kč s DPH (spolufinancované z 
Programu regenerace) a neuznatelné náklady 61.739,65 s DPH (financované v plné výši vlastníkem). Návrh 
spolufinancování uznatelných nákladů (v závorce jsou uvedené povinné podíly dle podmínek Programu regenerace). 
Příspěvek z Programu regenerace: 140.000 Kč s DPH (max. 50 % z uznatelných nákladů). 
Příspěvek města: 30.000 Kč s DPH (min. 10 % z uznatelných nákladů) - v rozpočtu na rok 2017 je s touto částkou 
počítáno. 
 
Rada města doporučila schválení navrženého usnesení. 

Usnesení č. Z/2017/037 

Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

poskytnutí příspěvku z Programu regenerace MPZ na rok 2017 na výměnu střešní krytiny na hájovně č.p. 338 v 
celkové výši 170.000 Kč, z toho 140.000 Kč z finanční podpory Ministerstva kultury ČR a 30.000 Kč z rozpočtu 
města 



Strana 10/12 

Přijato, pro: 18, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

15.  Hospodaření města 2016 - závěrečný účet 

Předkladatel: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta předložil Závěrečný účet Města Heřmanův Městec za rok 2016 dle § 17 zákona č. 250/2000 Sb., o 
rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, který byl zveřejněn na úřední desce (24.5.2017-13.6.2017). Zastupitelé 
v podkladech pro jednání dostali k dispozici i výkaz FIN 2-12 a čerpání rozpočtu města za rok 2016 včetně Zprávy o 
výsledku přezkoumání za rok 2016. Závěrečný účet a zprávu o přezkoumání hospodaření města projednal Finanční 
výbor i Rada města Heřmanův Městec.  
 
Dále byl předložen zastupitelstvu na vědomí Závěrečný účet svazku obcí Heřmanoměstecko Svazek obcí, včetně 
Zprávy o výsledku přezkoumání za rok 2016. 

Usnesení č. Z/2017/038 

Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

celoroční hospodaření města a Závěrečný účet Města Heřmanův Městec za rok 2016 včetně Zprávy nezávislého 
auditora o výsledku přezkoumání hospodaření města Heřmanův Městec za rok 2016 

I I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

Závěrečný účet dobrovolného svazku obcí Heřmanoměstecko svazek obcí za rok 2016, včetně Zprávy o výsledku 
přezkoumání hospodaření za rok 2016 

Pro: 18, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

16.  Hospodaření města 2017 - k 31.3.2017 

Předkladatel: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta předložil zprávu o hospodaření města a vedlejšího hospodářství k 31.3.2017, plnění a čerpání rozpočtu 
je ve struktuře schváleného rozpočtu na rok 2017. 
Plnění příjmů rozpočtu je ve výši 26 %, čerpání výdajů je ve výši 15 %, vedlejší hospodářství je v zisku 396 tis. Kč. 
Materiál byl projednán ve Finančním výboru, jak bylo zmíněno ve zprávě o jeho činnosti i na zasedání Rady města 
Heřmanův Městec. 

Usnesení č. Z/2017/039 

Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

plnění a čerpání rozpočtu města včetně rozpočtu vedlejšího hospodářství k 31.3.2017 

 

17.  Rozpočtové opatření ZM/2017/02 

Předkladatel: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta předložil návrh rozpočtového opatření, které se týká příjmové části rozpočtu - potvrzených a přijatých 
dotací (Domov pro seniory, VPP a jednotka požární ochrany) ve výši 14.357.700,- Kč a s tím související položky ve 
výdajové části rozpočtu ve výši 13.592.000,- Kč. V podkladech zaslaných zastupitelům byl přiložen i rozpočet 2017 
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platný po schválení tohoto rozpočtového opatření, které ponižuje plánovanou ztrátu o 765.700,- Kč. Návrh projednal 
Finanční výbor i rada města a doporučili jej ke schválení. 

Usnesení č. Z/2017/040 

Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

schvaluje rozpočtové opatření ZM/2017/02 dle položkového znění, které je přílohou tohoto usnesení 

Přijato, pro: 18, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

18.  Diskuze 

Pan starosta vyzval k diskuzi, první reagoval Ing. Jiroutek, který konstatoval, že dostal k dispozici požadovanou 
dokumentaci dopravního terminálu, ale nedostal studii městských sportovišť - víceúčelové haly. Pan starosta slíbil 
zaslání materiálů písemně.  
 
Ing. Bulíček se dotázal na vývoj jednání s ATC Konopáč, pan starosta sdělil, že jednání nepokročila, neboť p. Starý 
nespolupracuje. 
 
Mgr. Výborný navrhl, aby Turistické informační centrum bylo otevřeno od května do září i o víkendech a navrhl znění 
usnesení: Zastupitelstvo města doporučuje Radě města Heřmanův Městec zvážit rozšíření otevírací doby 
Turistického a informačního centra na období květen až září i o víkendech. Hlasováno PRO: Mgr. Výborný, Ing. 
Sedláčková, Mgr. Dočkal, Ing. Čermák, p. Kozel, p. Volejník, Kotora, MBA, Dvořák, MBA, p. Bareš, Jiří Pošík, Michal 
Pošík, Ing. Ulrich, p. Čejka, p. Řehák, PharmDr. Machová, Dramlitsch, M.A.  ZDRŽEL: Ing. Jiroutek, Mgr. Mráz. 
 
Ing. Ulrich přednesl informaci z řádné valné hromady Vodovodů a kanalizací Chrudim a.s., které se zúčastnil co by 
delegát za naše město. Zmínil Zprávu o činnosti společnosti, Zprávu o činnosti dozorčí rady, výrok auditora, návrh na 
rozdělení zisku a jejich schválení včetně způsobu vyplacení divident a odměn členů představenstva a dozorčí rady, 
která je v souladu se zněním zákona 159/2006 Sb., o střetu zájmů (náleží pouze neuvolněným zastupitelům). 
Podstatná byla informace o tom, že se cena dodávané vody nezmění a připomínka, že by město mělo požadovat 
investiční akce od společnosti na svém území. Pan starosta odpověděl, že probíhá rekonstrukce v ulici Šimonkova a 
Zahradní, byl zkoumán stav kanalizace v ulici Havlíčkova (před plánovanou opravou povrchu komunikace) a byl 
označen za vyhovující.   
 
Ing. Ulrich se dále dotázal Ing. Jeřábka, proč stále opakovaně žádá o odkup pozemku, ten odpověděl, že na starých 
základech chce stavět nový dům a bude tak minimální odstup stavby od plotu.  
 
Ing. Bulíček se dotázal, zda se uvažuje o řešení odpadních vod formou dotací na domovní čističky odpadních vod, pan 
starosta odpověděl, že dotační tituly na tento způsob řešení se týkají obcí s menším počtem obyvatel, než má naše 
město. Dále přislíbil zaslat souhrnnou informaci o záměru řešení kanalizace v místní části Konopáč Komisi koncepce a 
rozvoje města. 
 
Pan Poláček se dotázal, kdy proběhne oprava povrchu ulice Havlíčkova, pan Jožák odpověděl, že město není 
investorem (to je Pardubický kraj) a v současné době probíhá stavební řízení, jehož je město účastníkem.  
 
Pan Celunda se dotázal na výstavbu nových sportovišť, pan starosta odpověděl, že proběhla první jednání, ale vše 
komplikuje vlastnictví pozemků, které částečně patří církvi a částečně městu. Mgr. Výborný doplnil, že zastupitelům 
byla odprezentována nabídka Českého svazu ledního hokeje na spolupráci při výstavbě nové víceúčelové haly. 
 
Ing. Ulrich jako předseda Komise životního prostředí poděkoval pracovníkům veřejně prospěšných prací za úklid 
města. 
 
Mgr. Výborný poděkoval městu za podporu kulturního festivalu Hudební léto a pozval přítomné na další koncerty z 
tohoto cyklu. 
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Usnesení č. Z/2017/041 

Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

d o p o r u č u j e  

Radě města Heřmanův Městec zvážit  rozšíření otevírací doby turistického a informačního centra na období 
květen až září i o víkendech 

 

Přijato, pro: 16, proti: 0, zdržel se: 2, mimo místnost: 0 

 

19.  Závěr 

Pan starosta poděkoval všem přítomným za účast na jednání zastupitelstva a v 18.30 hod. jednání ukončil. 

 

 

                                                                                              

 

 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

 

 

 

 

 

               Josef Kozel 
 

 

               Otakar Volejník 
 
 

            Mgr. Vratislav Dočkal 
 

               František Dvořák, MBA 
  
 


